
Zelfstandig Naamwoorden

Zelfstandig naamwoorden kun je op een paar manieren herkennen.

· Je kunt er (bijna altijd) de, het of een voor zetten.
(boom - de boom, meisje - het meisje, operatie - een operatie) 
· Je kunt er vaak een verkleinwoordje van maken. 
(de pop -  het poppetje)
· Als het enkelvoud is kun je er vaak meervoud van maken, en andersom. (Dus als het er ééntje is kun je er meer van maken, of als het er meer zijn kun je er één van maken.)
(het bos - de bossen, de directeuren - een directeur)
· Het zijn mensen, dieren, dingen, planten of (plaats)namen. Let op: het zijn niet altijd dingen die je kunt zien of die je vast kunt pakken. 
(de liefde, de zon, de oorlog)
Hieronder staan een dertig woorden. Zoek jij eens uit welke woorden zelfstandig naamwoorden zijn. Zet daar een streep onder.

	speeltuin     vrolijk     vrijheid     glijbaan     klimmen

duikelstang     treinen     station     rennen     dierentuin

groeien     vlinders     jij     Zwolle     taxichauffeur     betalen

geld     portemonnee     kwijt     verliefd     nijlpaard     bang

brood     hoesten     kinderboerderij     mama     kinderwagen

Karel     gek     salto
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